
Protokół Nr XXXV /2022 
z XXXV sesji Rady Powiatu Łańcuckiego odbytej 

w dniu 5 kwietnia 2022 r. 
 
XXXV sesja Rady Powiatu Łańcuckiego odbyła się w Starostwie Powiatowym 
w Łańcucie z zastosowaniem zdalnego trybu obradowania zgodnie z ustawą z dnia 
31 marca 2020 r. o zmianie ustawy o szczególnych rozwiązaniach związanych 
z zapobieganiem, przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID 19, innych chorób 
zakaźnych oraz wywołanych nimi sytuacji kryzysowych oraz niektórych innych ustaw 
(Dz. U. poz. 568).  
Sesji przewodniczył Marek Uberman Przewodniczący Rady Powiatu Łańcuckiego.  
Obrady sesji są transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz 
i dźwięk. Nagrania obrad są udostępniane w Biuletynie Informacji Publicznej i na 
stronie internetowej powiatu. W związku z powyższym pełna treść protokołu znajduje 
się w formie elektronicznej na stronie BIP Starostwa Powiatowego:  
http://www.powiat-lancut.itl.pl/bip/index.php?page=group.php&grp=49  
 
Obrady rozpoczęto 5 kwietnia 2022 o godz. 15:00, a zakończono o godz. 16:52 tego 
samego dnia. 
 
W posiedzeniu wzięło udział 20 członków. 
Obecni: 
1. Janusz Bester 
2. Barbara Brudniak 
3. Józef Buk 
4. Halina Golec 
5. Zbigniew Grad 
6. Jan Kilian 
7. Kamil Kilian 
8. Adam Krzysztoń 
9. Ryszard Kucha 
10. Dariusz Kuraś 
11. Marian Kurek 
12. Michał Mac 
13. Jan Magoń 
14. Jan Panek 
15. Jakub Reizer 
16. Mariusz Rejman 
17. Monika Roman 
18. Paweł Skoczowski 
19. Wojciech Szura – nieobecny 
20. Marek Uberman 
21. Krzysztof Wawro 
 
Przed przystąpieniem do realizacji porządku obrad Rada Powiatu odmówiła modlitwę 
do św. Michała Archanioła patrona powiatu. 
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Ad. 2.  
Ustalenie porządku obrad. 
 
Rada Powiatu obradowała wg następującego porządku posiedzenia: 
1. Otwarcie sesji. 
2. Ustalenie porządku obrad. 
3. Stan sanitarny Powiatu Łańcuckiego w 2021 roku.  
4. Podjęcie uchwały w sprawie określenia zadań samorządu powiatowego z zakresu 

rehabilitacji zawodowej i społecznej, na które przeznacza się środki PFRON na rok 
2022.  

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XXXII/236/2022 Rady Powiatu 
Łańcuckiego z dnia 31 stycznia 2022 r. w sprawie uchwały budżetowej na rok 2022. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XXXII/237/2022 Rady Powiatu 
Łańcuckiego z dnia 31 stycznia 2022 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Powiatu Łańcuckiego. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu powiatu na rok 2022. 
8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Łańcuckiego. 
9. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia stanowiska.  
10. Informacja Starosty Łańcuckiego odnośnie prac Zarządu Powiatu Łańcuckiego 

w okresie międzysesyjnym oraz sprawozdanie z realizacji uchwał Rady Powiatu 
z poprzedniej sesji.  

11. Wnioski, oświadczenia i zapytania radnych.  
12. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
13. Sprawy różne.  
14. Zakończenie.  
15. Zakończenie.  
 
 
Ad. 3.  
Stan sanitarny Powiatu Łańcuckiego w 2021 roku. 
 
Stan sanitarny Powiatu Łańcuckiego przedstawiła i omówiła Anna Skóra Państwowy 
Powiatowy Inspektor Sanitarny w Łańcucie (szczegółowe materiały w złączeniu do 
protokołu).  
Państwowy Powiatowy Inspektor Sanitarny w Łańcucie w roku 2021 realizował zadania 
związane ze sprawowaniem zapobiegawczego i bieżącego nadzoru sanitarnego, 
prowadzeniem działalności zapobiegawczej i przeciwepidemicznej oraz oświatowo – 
zdrowotnej. 
Głosów w dyskusji nie było. 
 
 
Ad. 4.  
Podjęcie uchwały w sprawie określenia zadań samorządu powiatowego z zakresu 
rehabilitacji zawodowej i społecznej, na które przeznacza się środki PFRON na 
rok 2022. 
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Projekt uchwały przedstawił i omówił Wojciech Wydrzyński Dyrektor PUP w Łańcucie 
oraz Paweł Duliban z Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Łańcucie. 
 
Odnośnie powyższego projektu uchwały jest pozytywna opinia Komisji Zdrowia, 
Rodziny i Pomocy Społecznej, którą przedstawił Przewodniczący Komisji Dariusz 
Kuraś oraz pozytywna opinia Komisji Rozwoju Gospodarczego Finansów, którą 
przedstawił Mariusz Rejman Przewodniczący Komisji.  
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie określenia zadań samorządu powiatowego z zakresu 
rehabilitacji zawodowej i społecznej, na które przeznacza się środki PFRON na rok 
2022. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Janusz Bester, Barbara Brudniak, Józef Buk, Halina Golec, Zbigniew Grad, Jan Kilian, 
Kamil Kilian, Adam Krzysztoń, Ryszard Kucha, Dariusz Kuraś, Marian Kurek, Michał 
Mac, Jan Magoń, Jan Panek, Jakub Reizer, Mariusz Rejman, Monika Roman, Paweł 
Skoczowski, Marek Uberman, Krzysztof Wawro 
NIEOBECNI (1) 
Wojciech Szura. 
 
 
Uchwała Nr XXXV/255/2022 w sprawie określenia zadań samorządu powiatowego 
z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej, na które przeznacza się środki PFRON 
na rok 2022 została podjęta.  
 
 
Ad. 5.  
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXXII/236/2022 Rady Powiatu 
Łańcuckiego z dnia 31 stycznia 2022 r. w sprawie uchwały budżetowej na rok 2022. 
 
 
Projekt uchwały przedstawił i omówił Stanisław Barnat Skarbnik Powiatu.  
 
Powyższy projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię Komisji Rozwoju Gospodarczego 
Finansów, którą przedstawił Mariusz Rejman Przewodniczący Komisji.  
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXXII/236/2022 Rady Powiatu 
Łańcuckiego z dnia 31 stycznia 2022 r. w sprawie uchwały budżetowej na rok 2022. 
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Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Janusz Bester, Barbara Brudniak, Józef Buk, Halina Golec, Zbigniew Grad, Jan Kilian, 
Kamil Kilian, Adam Krzysztoń, Ryszard Kucha, Dariusz Kuraś, Marian Kurek, Michał 
Mac, Jan Magoń, Jan Panek, Jakub Reizer, Mariusz Rejman, Monika Roman, Paweł 
Skoczowski, Marek Uberman, Krzysztof Wawro 
NIEOBECNI (1) 
Wojciech Szura. 
 
Uchwała Nr XXXV/256/2022 w sprawie zmiany uchwały Nr XXXII/236/2022 Rady 
Powiatu Łańcuckiego z dnia 31 stycznia 2022 r. w sprawie uchwały budżetowej na rok 
2022 została podjęta (w załączeniu).  
 
 
Ad. 6.  
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXXII/237/2022 Rady Powiatu 
Łańcuckiego z dnia 31 stycznia 2022 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Powiatu Łańcuckiego. 
 
 
Projekt uchwały przedstawił i omówił Stanisław Barnat Skarbnik Powiatu.  
 
Powyższy projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię Komisji Rozwoju Gospodarczego 
Finansów, którą przedstawił Mariusz Rejman Przewodniczący Komisji. 
 
Następnie Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie projekt uchwały.  
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXXII/237/2022 Rady Powiatu 
Łańcuckiego z dnia 31 stycznia 2022 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Powiatu Łańcuckiego. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Janusz Bester, Barbara Brudniak, Józef Buk, Halina Golec, Zbigniew Grad, Jan Kilian, 
Kamil Kilian, Adam Krzysztoń, Ryszard Kucha, Dariusz Kuraś, Marian Kurek, Michał 
Mac, Jan Magoń, Jan Panek, Jakub Reizer, Mariusz Rejman, Monika Roman, Paweł 
Skoczowski, Marek Uberman, Krzysztof Wawro 
NIEOBECNI (1) 
Wojciech Szura. 
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Uchwała Nr XXXV/257/2022 w sprawie zmiany Uchwały Nr XXXII/237/2022 Rady 
Powiatu Łańcuckiego z dnia 31 stycznia 2022 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Powiatu Łańcuckiego została podjęta (w załączeniu).  
 
 
Ad. 7.  
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu powiatu na rok 2022. 
 
 
Projekt uchwały przedstawił i omówił Stanisław Barnat Skarbnik Powiatu. 
Powyższy projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię Komisji Rozwoju Gospodarczego 
i Finansów, którą przedstawił i omówił Mariusz Rejman Przewodniczący Komisji.  
 
Następnie Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie projekt uchwały.  
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu powiatu na rok 2022. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Janusz Bester, Barbara Brudniak, Józef Buk, Halina Golec, Zbigniew Grad, Jan Kilian, 
Kamil Kilian, Adam Krzysztoń, Ryszard Kucha, Dariusz Kuraś, Marian Kurek, Michał 
Mac, Jan Magoń, Jan Panek, Jakub Reizer, Mariusz Rejman, Monika Roman, Paweł 
Skoczowski, Marek Uberman, Krzysztof Wawro 
NIEOBECNI (1) 
Wojciech Szura. 
 
Uchwała Nr XXXV/258/2022 zmiany budżetu powiatu na rok 2022 została podjęta 
(w załączeniu).  
 
 
Ad. 8.  
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 
Łańcuckiego. 
 
Projekt uchwały przedstawił i omówił Stanisław Barnat Skarbnik Powiatu. 
Powyższy projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię Komisji Rozwoju Gospodarczego 
i Finansów, którą przedstawił i omówił Mariusz Rejman Przewodniczący Komisji.  
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 
Łańcuckiego. 
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Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Janusz Bester, Barbara Brudniak, Józef Buk, Halina Golec, Zbigniew Grad, Jan Kilian, 
Kamil Kilian, Adam Krzysztoń, Ryszard Kucha, Dariusz Kuraś, Marian Kurek, Michał 
Mac, Jan Magoń, Jan Panek, Jakub Reizer, Mariusz Rejman, Monika Roman, Paweł 
Skoczowski, Marek Uberman, Krzysztof Wawro 
NIEOBECNI (1) 
Wojciech Szura. 
 
Uchwała Nr XXXV/259/2022 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Powiatu Łańcuckiego została podjęta (w załączeniu).  
 
 
Ad. 9.  
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia stanowiska. 
 
Projekt uchwały przedstawił i omówił Robert Kochman Sekretarz Powiatu.  
 
Następnie Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie projekt uchwały.  
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia stanowiska. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Janusz Bester, Barbara Brudniak, Józef Buk, Halina Golec, Zbigniew Grad, Jan Kilian, 
Kamil Kilian, Adam Krzysztoń, Ryszard Kucha, Dariusz Kuraś, Marian Kurek, Michał 
Mac, Jan Magoń, Jan Panek, Jakub Reizer, Mariusz Rejman, Monika Roman, Paweł 
Skoczowski, Marek Uberman, Krzysztof Wawro 
NIEOBECNI (1) 
Wojciech Szura. 
 
Uchwała Nr XXXV/260/2022 w sprawie wyrażenia stanowiska została podjęta 
(w załączeniu).  
 
 
Ad. 10.  
Informacja Starosty Łańcuckiego odnośnie prac Zarządu Powiatu Łańcuckiego 
w okresie międzysesyjnym oraz sprawozdanie z realizacji uchwał Rady Powiatu 
z poprzedniej sesji.  
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Adam Krzysztoń Starosta Łańcucki złożył sprawozdanie z prac Zarządu Powiatu 
Łańcuckiego w okresie międzysesyjnym oraz sprawozdanie z realizacji uchwał Rady 
Powiatu (sprawozdanie w załączeniu).  
 
W dyskusji wzięli udział: 
Radny Michał Mac zwrócił się z zapytaniem odnośnie uczestnictwa w rozgrywkach Ligi 
Łańcut w koszykówce oraz w sprawie rankingu powiatów, zaproponował, aby pan 
Starosta przedstawił historię uczestnictwa powiatu łańcuckiego w ramach Związku 
Powiatu Polskich.  
 
 
Ad. 20.  
Wnioski, oświadczenia i zapytania radnych. 
 
 
W dyskusji wzięli udział: 
 
Radna Monika Roman zwróciła się z zapytaniem odnośnie budowy tunelu, na jakim 
etapie jest inwestycja i czy dojdzie do jej realizacji, ponieważ docierają informacje, że 
inwestycja jest zagrożona. Następnie, na jakim etapie jest inwestycja dotycząca budowy 
łącznika. Pani Radna poinformowała także odnośnie odpowiedzi z Generalnej Dyrekcji 
Dróg Krajowych i Autostrad na temat zgłoszonych uchybień powstałych przy 
przebudowie DK 4 przez Łańcut.  
 
Radny Jan Panek zwrócił się również z zapytaniem odnośnie budowy tunelu, jak 
wygląda sytuacja w obliczu dynamicznej sytuacji na rynku gospodarczym.  
 
Radny Jan Magoń zapytał odnośnie nauczania w szkołach powiatowych uczniów 
z Ukrainy. Ponadto poddał pod rozwagę utworzenie w Łańcucie Poradni Okulistycznej, 
ponieważ jest bardzo poważny problem w tej dziedzinie.  
 
Radny Kamil Kilian zwrócił się z zapytaniem odnośnie koszenia traw w ciągu dróg 
powiatowych w kontekście ogłoszonego przetargu przez ZDP w Łańcucie, stwierdził, 
że nie było to dyskutowane na komisji, a przetarg jest rozpisany na trzy lata.  
 
Radny Michał Mac zwrócił się z następującymi zapytaniami:  

1) Jak się mają przygotowania do ogłoszenia przetargu na projektowaną halę 
sportową przy ZS Nr 1 w Łańcucie.  

2) Odnośnie powstania oddziałów sportowych przy ZS nr 1 w Łańcucie. 
3) Odnośnie planu inwestycji na drogach powiatowych w mieście Łańcucie oraz 

w powiecie łańcuckim. Przypomniał, że Miasto Łańcut złożyło wniosek o remont 
części ulicy Westerplatte oraz chodnika przy ul. Żeromskiego. Zapytał jak będzie 
to wyglądało i czy jest szansa na te inwestycje?.  

4) Odnośnie progów zwalniających na przejściach dla pieszych na ulicy Zielonej, 
Kochanowskiego i 3-go Maja, przypomniał, że na prośbę mieszkańców w 2019 r. 
złożył taki wniosek. 
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5) Wniosek do Przewodniczącego Rady Powiatu, aby pisma, które kierowane są do 
wiadomości Rady Powiatu były udostępniane na eSesji.  

 
Radny Jakub Reizer zwrócił się z zapytaniem, w jakim stopniu podwyżki energii oraz 
skutki Polskiego Ładu przekładają się na budżet powiatu, czy jest jakieś istotne 
zagrożenie, jak to się ma do poprzedniego kwartału?. 
 
Marek Uberman Przewodniczący Rady odpowiedział radnemu Michałowi Macowi, że 
pisma, które wpływają do Rady Powiatu nie zatrzymuje dla siebie, tylko przekazuje do 
wiadomości Radnym przez eSesję. Natomiast ostatnie pisma, były adresowane do 
Przewodniczącego Rady i do Burmistrza Łańcuta. Ponadto poinformował, że przekaże 
pisma do wiadomości, ponieważ sprawa dotyczy mieszkańców miasta Łańcuta oraz 
powiatu w związku z przebudową rynku miasta Łańcuta.  
 
Radna Monika Roman odniosła się do sprawy związanej z podwyższaniem przejść dla 
pieszych. Stwierdziła, że przejścia te bardzo podobają się mieszkańcom miasta Łańcuta. 
Poinformowała, że w minionej kadencji takie prośby, wnioski były kierowane w imieniu 
mieszkańców.  
 
Pan Przewodniczący stwierdził, że nie można takich przejść stawiać co 100 metrów. To, 
co sobie mieszkańcy życzą musi być rozważane pod kątem kosztów, bezpieczeństwa 
i przepisów.  
 
Pan Starosta Łańcucki ustosunkował się do powyższych zapytań i sugestii: 
Radnej Monice Roman i radnemu Janowi Pankowi odpowiedział odnośnie realizacji 
budowy tunelu na drodze wojewódzkiej 807. Obecnie jest po przetargu wygrała firma 
INTOP w systemie zaprojektuj – wybuduj. Cały czas trwają prace i ustalenia. 
Inwestorem inwestycji jest Podkarpacki Zarząd Dróg Wojewódzkich. Problem 
najbardziej newralgiczny na dzień dzisiejszy dotyczy zbliżenia się projektowanej drogi 
do zbiorników ze spiritusem. Obecnie jest to najważniejszy problem do rozstrzygnięcia, 
nad którym pracują eksperci. Jeśli będzie to wyjaśnione to zostanie wydane pozwolenie 
na budowę i inwestycja ruszy.  
Natomiast w sprawie łącznika przekazał, że łącznik ma być realizowany od zjazdu 
z autostrady do ronda między Łańcutem a Głuchowem. Zwrócił się z prośbą, aby 
sprzyjać inwestycji, żeby łącznik powstał, ponieważ obydwie inwestycje są dla Łańcuta 
niezbędne.  
Radnemu Janowi Magoniowi odpowiedział, że w szkołach ponadpodstawowych uczy 
się 12 uczniów z Ukrainy, po 6 w I LO i II LO w Łańcucie. Odnośnie Poradni 
Okulistycznej przekazał, że Prezes Centrum Medycznego poszukuje okulisty i bardzo 
chętnie zatrudni lekarza o tej specjalności.  
Radnemu Michałowi Macowi odpowiedział, że utworzona klasa o profilu sportowym 
w II LO była wcześniej o profilu piłka nożna, obecnie dochodzi siatkówka i akrobatyka 
z tańcem. Wyraził nadzieję, że taka klasa będzie cieszyła się powodzeniem w nowym 
naborze. Odnośnie wszystkich zgłoszonych inwestycji na drogach powiatowych przez 
gminy i miasto Łańcut poinformował, że przetargi zostały wstrzymane na te prace 
z powodu braku środków finansowych. Poinformował, że w pierwszej kolejności należy 
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zabezpieczyć środki finansowe na inwestycje rozpoczęte w roku 2021, ponieważ 
wykonawcy zgłaszają się po dodatkowe pieniądze.  
Jeżeli chodzi o zapytanie radnego Jakuba Reizera odnośnie podwyżki energii pan 
Starosta odpowiedział, że na razie jeszcze tego tak bardzo nie widać w budżecie 
powiatu.  
Pan Skarbnik dopowiedział, że na dzień dzisiejszy dane są nieporównywalne, cały czas 
się wszystko zmienia. Na dzień dzisiejszy jest około 2 mln. mniej pieniędzy z udziału 
w podatku w stosunku do roku ubiegłego. Odnośnie dróg poinformował, że sytuacja, 
o której mówił pan Starosta będzie narastać z każdą kolejną inwestycją. Na pewno 
będzie trudno. Subwencja oświatowa też jest niższa niż w roku ubiegłym.  
 
Radny Dariusz Kuraś odpowiedział radnemu Kamilowi Kilianowi odnośnie przetargu 
na koszenie traw w ciągu dróg powiatowych na terenie powiatu łańcuckiego w latach 
2022 – 2024 w obszarach Gmin Białobrzegi, Żołynia, Rakszawa, Czarna. Powodem 
zawarcia umowy długoterminowej jest m. in. niestabilna sytuacja na rynku, skoki cen 
paliw, jak również to, że wykonawcy wolą zawrzeć dłuższe umowy na współpracę ze 
względów ekonomicznych.  
 
Radny Kamil Kilian (Ad Vocem) stwierdził, że nie było to omawiane na Komisji 
Ochrony Środowiska, a jednak, co roku były dyskusje na komisji w tej sprawie.  
 
 
Ad. 21.  
Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
 
Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Janusz Bester, Barbara Brudniak, Józef Buk, Halina Golec, Zbigniew Grad, Jan Kilian, 
Kamil Kilian, Adam Krzysztoń, Ryszard Kucha, Dariusz Kuraś, Marian Kurek, Michał 
Mac, Jan Magoń, Jan Panek, Jakub Reizer, Mariusz Rejman, Monika Roman, Paweł 
Skoczowski, Marek Uberman, Krzysztof Wawro 
NIEOBECNI (1) 
Wojciech Szura. 
 
Protokół Nr XXXIV / 2022 z dnia 9 marca 2022 r. zostały przyjęty. 
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Ad. 22.  
Sprawy różne. 
 
W sprawach różnych radny Ryszard Kucha zaprosił wszystkich chętnych na premierę 
filmu pt. „Nędzarz i Madame” w dniu 6 kwietnia br. w sali widowiskowej MDK 
w Łańcucie.  
 
 
Ad. 23.  
Zakończenie. 
 
 
Marek Uberman Przewodniczący Rady Powiatu Łańcuckiego podziękował radnym za 
uczestnictwo w sesji, wspólnie ze Starostą Łańcuckim Adamem Krzysztoniem złożyli 
życzenia z okazji zbliżających się Świąt Wielkanocnych, a następnie zamknął obrady 
XXXV sesji Rady Powiatu Łańcuckiego VI kadencji 2018 – 2023.  
 
 
 
Protokołowała:  
Renata Czechowicz 

 
Przewodniczący 

Rada Powiatu Łańcuckiego 
 

Marek UBERMAN 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
________________________________________ 
 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl 


